
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven 
Referat af bestyrelsesmøde: 01-05-2023  

Til stede: Tina (9), Lars (13), Frederik (35) Bettina (15) og John (27) Flemming (16) 

Afbud: Ingen 
 

 

Bestyrelse. 

Formand: Tina Drue (9) 

Næst formand: Lars Nymann (13) 

Kasser: Frederik Leveren (35) 

Sekretær: Bettina Olsen (15) 

Suppleanter: Flemming wollf (16) 

Suppleanter: John Nielsen (27, usynlig) 

 

Protokol: 

• Er underskrevet. 

   Frederik vil kigge på vores forsikringer, om der er noget der kan gøres billigere, i forhold til det vi har nu. 

   Frederik vil undersøge om fibernettet kan blive skudt direkte ind til vores antennestik, i vores huse. 

Regnskab: 

• Regnskabet ser fint ud. 

Der er som aftalt på generalforsamlingen onsdag d. 22/03-2023, købt et nyt telt, borde og stole til fælles 

brug. 

Der er blevet indkøbt en ny computer til foreningen. 

Løbende opgaver:  

• Vi er i Andelsboligforeningen blevet tilbudt gratis fibernet fra Energi Fyn. Der er tidligere i den 

forbindelse, blevet udsendt et brev herom til jeres postkasser. Det er GRATIS at få lagt ind nu, så det 

opfordrer vi på det kraftigste at sige ja til, da det på sigt vil være med til at øge andelsværdien. Arbejdet vil 

blive udført september 2023 – Januar 2024. Det vil efterfølgende koste hver husstand mellem 25-30 tusind 

kr. at få lagt det ind senere for (EGEN REGNING)  

Der er i den forbindelse åbent hus, i Næsbyhoved Broby forsamlingshus d. 20/6-2023 fra kl. 14-18 og 19-21 

Hvor der er mulighed for at høre nærmere om installationen. 

 

Korrespondance: 

• Intet. 



Andelsboligforeningen Kirkendruphaven 
Referat af bestyrelsesmøde: 01-05-2023  
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Eventuelt   

 

Vi beklager på bestyrelsens vejene at vi er lidt sent ude med referatet. Der har været lidt udfordringer med 

nyindkøbt computer. 

 

Der var stort fremmøde ved vores årlige havedag, vi fik ryddet godt op i udendørsarealerne, og fik malet 

vores fællesskur.  

Og som altid, hygget med lidt mad og drikke, vejret var perfekt hertil       

 

Andelsbolig Nr. 23 er solgt. Vi byder velkommen til Allan og hans 2 børn. Andelsboligen er allerede 

overtaget. 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde: 

• Næste møde aftalt d. 19/6-2023 

• Hos John i Nr. 27 

 

 

Mvh. Bestyrelsen 


